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NUMMER: M19/20

MOTIE Vreemd aan de orde van de dag

“Watertappunt op elk basisschoolplein”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 16 april 2019,

OVERWEGENDE DAT:

• het Rijk per mei 2019 twee miljoen euro beschikbaar stelt voor watertappunten op
schoolpleinen van basisscholen;

• de subsidie een uitwerking is van het Nationaal Preventieakkoord, waar onder
andere is afgesproken dat er meer watertappunten op scholen komen. Door
watergebruik te stimuleren wordt minder suikerhoudende frisdrank gedronken en
wordt overgewicht tegengegaan;

• de gemeente Hilversum zich aangesloten heeft bij de landelijke stichting Jongeren Op
Gezond Gewicht (JOGG);

• een van de ambities van de JOGG is om op zo veel mogelijk basisscholen het drinken
van kraanwater te stimuleren;

• de subsidie % van de kosten van een watertappunt dekt. Het totale subsidiebedrag is
goed voor circa 1000 watertappunten;

• het overige kwart van de kosten (circa €700 per watertappunt) dient door
gemeenten, scholen e.a. te worden opgebracht.

VERZOEKT HET COLLEGE:

• om het initiatief te nemen om in overleg met de basisscholen in Hilversum en de
JOGG-regisseur watertappunten op schooipleinen te realiseren;

• om daarbij de voorwaarde te stellen dat het schoolplein ook buiten schooltijden -

voor de buurt- toegankelijk is;
• daartoe een aanvraag voor bovengenoemde subsidie in te dienen;
• de kosten voor de realisatie van de watertappunten, die voor rekening van de

gemeente blijven (maximaal €35.000), te dekken vanuit het Kansenbeleid.

EN GAAT OVERTOT DE ORDE VAN DE DAG.
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Amendement wijziging artikel 2 Marktverordening 2019

De raad van de gemeente Hilversum bijeen op dinsdag 16 april 2019, behandelend het voorstel tot
vaststelling van de Marktverordening 2019,

Overwegende dat:

- de markt van grote toegevoegde waarde is in het detailhandel aanbod in de gemeente

Hilversum;

- markten sinds eeuwen een belangrijke ontmoetingsplaats zijn voor inwoners van
gemeenten;

- het voor (een deel van de) marktondernemers een steeds moeilijkere opgave wordt om een
volwaardig inkomen te verwerven door concurrentie van (groot)winkelbedrijven en de
opmars van online inkopen via internet;

- door deze ontwikkelingen het moeilijker is om als ambulant ondernemer bestaanszekerheid

te verwerven en behouden;

- bezoekers van markten vaak hechten aan vaste plaatsen waar zij hun favoriete ondernemers
kunnen vinden;

- vaak moeten ‘zoeken’ naar je favoriete ondernemers leidt tot afname van marktbezoek;

- afname van marktbezoek vermeden moet worden vanuit het belang van de ondernemers,

het belang van de gemeente en het belang van haar inwoners. Allen zijn gebaat bij een
goedlopende markt op zaterdag en woensdag op het marktplein van de gemeente.

Is van mening dat:

- verplaatsingen van de markt vermeden moeten worden;

- indien verplaatsingen niet vermeden kunnen worden, deze in omvang tot een maximum
dienen te worden beperkt zodat dit voor alle partijen vooraf aan elk jaar helder is;

- verplaatsingen alleen kunnen als deze in een jaarkalender zijn opgenomen en aan het begin
van het jaar helder zijn voor ondernemers en inwoners;

- deze zekerheid voor ondernemers en inwoners in de voorliggende verordening ontbreekt;
- door het niet opnemen van een maximum aantal mogelijke verplaatsingen dit kan leiden tot

onverwachte en ongewenste effecten voor marktondernemers.

Besluit:

Het raadsbesluit tot vaststelling van de Marktverordening 2019 onder beslispunt 1 als volgt gewijzigd
vast te stellen:

1. De Marktverordening 2019 vast te stellen met dien verstande dat artikel 2 van die

verordening komt te luiden:



“Artikel 2 Instellen, afschaffen, te verplaatsen of veranderen van markten

1. Het college is bevoegd markten in te stellen) af te schaffen, te verplaatsen of te

veranderen;

2. Het college kan op grond van bijzondere redenen, in afwijking van het eerste lid,

maximaal zes (6) keer per kalenderjaar besluiten dat de markt tijdelijk zal plaatsvinden op

een andere dag, een ander tijdstip of op een andere plaats;

3. Indien een markt tijdelijk plaatsvindt op een andere plaats is het bepaalde in artikel 3 van

toepassing;

4. Het college is bevoegd maximaal zes (6) keer per kalenderjaar te besluiten dat de markt

niet zal plaatsvinden indien het daartoe dringende redenen aanwezig acht. Indien

mogelijk wordt een alternatieve locatie aangewezen.”
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Amendement Wonen-werken Arenapark nr A19/22

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 16 april 2019, behandelend
het raadsvoorstel Nota van uitgangspunten en investeringskrediet Arenapark;

Overwegende dat:

- bij de bespreking van de uitgangspunten masterplan Arenapark zich een meerderheid
aftekent voor het toevoegen van wonen aan het programma;

- deze wens in het huidige voostel niet sterk genoeg naar voren komt.

Besluit:

Beslispunt 1 in het concept-raadsbesluit te vervangen door het volgende:

De Nota van Uitgangspunten Arenapark vast te stellen als startpunt voor de
actualisatie van het Masterplan Arenapark, met dien verstande dat op pagina 25 de tekst:

“De gemeente heeft daarom de wens geuit om te verkennen welke kansen en
mogelijkheden er zijn met het toevoegen van vormen van wonen in combinatie met het te
verplaatsen station.”

wordt vervangen door:

“De inzet is daarom om wonen aan het programma toe te voegen. Hiervoor worden
de mogelijkheden en gevolgen onderzocht.”

Pierre van Rooden Henk Blok

SP Hilversum Hilversur

Femke van Drooge Ron lancé
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Motie vreemd
nr M19/23

“Herplanting bomen”

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 16 april 2019,

Overwegende dat:
• in het Groenbeleidspian Hilversum 2030 als uitgangspunt is opgenomen dat bij uitval van

bomen wordt herplant en dat pas vanaf een uitval van 60% overwogen kan worden de
gehele laan te vervangen;

• (bijvoorbeeld) op de Groest uitval van kastanjes door de kanstanjebloedingsziekte
voorkomt, maar dat deze uitval (vooralsnog) minder dan 25% is;

• het in dit geval een onaantrekkelijk perspectief is om te wachten tot meer dan 60% (en
volgens mededeling wethouder Kastje (CvA 10 april), pas bij 80% uitval) is uitgevallen
voordat tot enige herplant wordt overgegaan.

Voorts overwegende dat:
• binnenstedelijke vergroening een belangrijk speerpunt is van beleid;
• bomen bijdragen aan de 002 reductie;
• bomen hittestress helpen voorkomen;
• bomen bijdragen aan de biodiversiteit;
• bomen bijdragen aan het welbevinden van inwoners en bezoekers.

Tenslotte overwegende
dat bovengenoemde kwaliteiten van het groen belangrijker zijn dan het esthetische aspect
van een gelijkjarige laanstructuur.

Verzoekt het college:
zo spoedig mogelijk over te gaan tot het herplanten van bomen bij onderbroken
laanstructuren, om te beginnen op de Groest, zodat straten niet jarenlang leegstaan’. Dit,
uiteraard rekening houdend met het plantseizoen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Vivienne Wesselink t VkCL0
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Motie vreemd aan de orde van de dag

M19/24
Motie Luchtkwaliteitsplan: gezondheidswinst met schonere lucht

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 16 april 2019,

Overwegende dat:
- blootstelling aan luchtverontreiniging nog steeds een substantiële bijdrage aan ziekte en sterfte

heeft;
- de regering zich met het Nationaal Actieplan Luchtkwaliteit doelstellingen heeft gesteld met

betrekking tot het verbeteren van de luchtkwaliteit;
- de regering in samenwerking met provincies en gemeenten ambities heeft voor een permanente

verbetering van de luchtkwaliteit om zo te komen tot een vermindering van gezondheidsrisico’s als
gevolg van luchtverontreiniging, waarbij de regering toewerkt naar de streefwaarden van de
Wereldgezondheidsorganisatie;

- provincies en gemeenten daarnaast kunnen werken aan een gemeentelijk luchtkwaliteitsplan en
lokale omgevingswaarden en gevoelige bestemmingen kunnen vaststellen;

- volgens de Gezondheidsraad verdere gezondheidswinst valt te behalen met de aanpak van
blootstelling aan lokale bronnen van fijnstof en stikstofdioxide. Tevens zouden maatregelen nodig
zijn om de door de Gezondheidsraad genoemde risicogroepen (zoals senioren, kinderen en mensen
met COPD of andere longproblemen) te beschermen;

- het verbeteren van de luchtkwaliteit voor een groot deel hand in hand gaat met landelijke,
provinciale en lokale doelstellingen en maatregelen die er zijn op het gebied van het reduceren van
het energieverbruik en C02 in de verschillende sectoren, zoals de transitie naar duurzame
mobiliteit;

- de gemeente Hilversum geen luchtkwaliteitsplan heeft, ook niet op wijkniveau heeft;
- ook bij ruimtelijke ontwikkelingen aandacht voor luchtkwaliteit van belang is en er diverse

ruimtelijke ontwikkelingen op stoom komen (Arenapark, Spoorzone, Centrum).

Verzoekt het college
- een luchtkwaliteitsplan met specifieke uitwerking voor gevoelige bestemmingen en risicogroepen

op te stellen;
- v66r de bespreking van de begroting 2020 aan de gemeenteraad van Hilversum een procesvoorstel

voor te leggen om tot een Hilversums luchtkwaliteitsplan komen.

En gaat over tot de orde van.
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SP. Motie vreemd

M19/25

Motie: Wonen in de hoek waar de klappen vallen

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 16 april 2019,

Constaterende dat de van Linschotenbuurt te maken heeft gehad met;
• langdurige overlast door van de aanleg van de Amaliatunnel;
• langdurige overlast door sloop en bouw van het nieuwe ziekenhuis;
• langdurige overlast door aanleg van de Oostereindtunnel;
• langdurige overlast door bouw van appartementencomplex Belvedère;
• langdurige overlast door o.a. renovatiewerkzaamheden van woningbouwcorporaties aan hun

woningen;
• langdurige overlast door werkzaamheden aan de ondergrondse infrastructuur (riolering, kabels en

leidingen) door de gemeente en derden (zoals nutsbedrijven);
• langdurige overlast van auto’s in de wijk door het invoeren van betaald parkeren bij ziekenhuis

Te rgoo i;
• parkeeroverlast van de twee privéklinieken die daar gevestigd zijn
• overlast van rokende mensen voor de deur door invoering van het rookverbod op het ziekenhuis

terrein;

Overwegende dat
• overlast zal krijgen van o.a. het aanleggen van de HOV-lijn en de nieuwbouw van het ziekenhuis

Tergooi in hun achtertuin;
• de openbare ruimte stevig verrommeld is door deze werkzaamheden;
• diverse ontwikkelingen, waar deze buurt mee te maken heeft (gehad), het gevolg zijn van politieke

keuzes (w.o. de Amaliatunnel, Belvedère, ziekenhuis, HOV)
• de gemeente verantwoordelijkheid moet nemen voor zowel de lusten als de lasten;

Verzoekt het college:
de overlast die de Van Linschotenbuurt ondervindt te prioriteren door de wijkwethouder op korte
termijn met de bewoners van de Van Linschotenbuurt in gesprek te laten gaan over:
• mogelijke quick wins die verbeteringen in het woongenot en de verrommeling;
• een plan om de grote overlast in de buurt bespreekbaar te maken en te beperken.

En gaat over tot de orde van de dag.

SPHilversum
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Motie vreemd
M19/26

Motie “ik pas na de raadsvergadering”

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 16 april 2019

• al een groot deel van de inspanningen van de lokale overheid en onze de regio gericht zijn
op preventie, oftewel het bevorderen van een gezonde levensstijl;

• in het onlangs afgesloten nationaal preventie-akkoord één van de drie speerpunten het
terugdringen van alcoholgebruik is;

• steeds meer wetenschappelijk bewijs erop lijkt te wijzen dat gezond alcoholgebruik niet
bestaat;

• het bereiken van succes van preventieve maatregelen een kwestie is van lange adem;

• er specifieke aandacht is aan jongeren en alcoholgebruik in de Gooi en Vechtstreek,
waarbij opgemerkt wordt dat het alcoholgebruik onder middelbare scholieren in onze regio
hoger ligt dan in de rest van Nederland;

• de lokale overheid ouders, scholen, welzijnsinstellingen en sportverenigingen stimuleert om
een alcoholvrije omgeving aan te bieden;

• het nog steeds zo is dat een goed voorbeeld een krachtig signaal is naar de omgeving;

Verzoekt het college:
• in navolging van de regio en in overleg met de ondernemingsraad te komen tot een

alcoholbeleid in het Raadhuis, het Stadskantoor en het Sociaal Plein;
• met ingang van de komende raadsvergadering geen alcoholhoudende dranken meer

beschikbaar te stellen na raadsbijeenkomsten.

SP. GROEN
LINKS

Overwegende dat:

Voorts overwegende dat:

En gaat over tot de
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MOTIE ‘JUST DO IT’

De raad van de gemeente Hilversum bijeen op dinsdag 16 april 2019, behandeling het raadsvoorstel “Nota
van uitgangspunten en investeringskrediet Arenapark”.

Overwegende dat:

- het Arenapark van grote toegevoegde waarde is voor Hilversum;

- een internationaal bedrijf als Nike een welkome participant is zowel op het Arenapark als in
Hilversum;

- Nike een belangrijke gesprekspartner is voor de gemeente in relatie tot upgrading van het Arenapark;

- de gemeente Hilversum veel inspanningen heeft gedaan om deze belangrijke partner te behouden op
het Arenapark;

- van Nike ook verwacht mag worden dat zij deze inspanningen waardeert;

- veel bedrijven in het kader met maatschappelijk verantwoord ondernemen ook een inspanning aan
de lokale samenleving leveren.

Is van mening dat:

de gemeente maatschappelijk verantwoord ondernemen door bedrijven dient te stimuleren;

- Nike een van de bedrijven is die in dit kader verleidt kan worden een bijdrage te leveren aan de
lokale samenleving van Hilversum;

- deze activiteiten divers kunnen zijn (bijvoorbeeld sportclinics, looptrainingen enz).

EN VERZOEKT HET COLLEGE:
In gesprek te gaan met Nike over welke activiteiten zij gaan ondernemen in het kader van
verantwoord maatschappelijk ondernemen om op deze wijze een bijdrage te leveren aan de
samenleving van Hilversum.

van Drooge / !.

HILVERSUM

Nummer: M19/27
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MOTIE: AMENDEMENT ‘GEEN DAK ONBEDEKT’ Al9!2

De raad van de gemeente Hilversum bijeen op dinsdag 16 april 2019, behandeling het raadsvoorstel “Nota
van uitgangspunten en investeringskrediet Arenapark”

Overwegende dat:

- het Arenapark van grote toegevoegde waarde is in vestigingsklimaat van de gemeente Hilversum;

- de upgrade van het Arenapark met de nota van uitgangspunten aanzienlijk zal zijn;

- een dergelijke upgrade een uitgelezen kans biedt om meerdere doelen te bereiken;

- in het coalitieakkoord de ambitie is uitgesproken duurzaamheid en verduurzaming serieus handen en
voeten te geven;

Is van mening dat:

- koppelkansen tussen projecten en doelen altijd benut dienen te worden;

- duurzame energieopwekking een belangrijke bijdrage kunnen leveren om de klimaatdoelstellingen te
bereiken, zowel lokaal als landelijk;

- bij grootschalige ingrepen deze ook benut dienen te worden om de duurzaamhidsopgaven te
realiseren;

- de gebouwen in het Arenapark veelal platte danken hebben;

- deze daken een uitstekende basis bieden voor het plaatsen van zonnecollectoren;

- het ongewenst is dat deze mogelijkheden niet ten volle worden benut;

BESLUIT:

Beslispunt 1 in het raadsbesluit te vervangen door het volgende:

“1. De nota van Uitgangspunten Arenapark vast te stellen als startpunt voor de actualisatie van het
Masterplan Arenapark met dien verstande dat daarbij als uitgangspunt geldt datal)e platte d4ken worden
voorzien van zonnecollectoren.”

/
PvdA,
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MOTIE Vreemd

“Houtstook beter in beeld”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 16 april 2019,

OVERWEGENDE DAT:

• In de commissie Duurzaamheid & Bereikbaarheid van 3 april ji. het initiatiefvoorstel
Houtstook is besproken

• Veel partijen bezorgd zijn over de gezondheidseffecten van structurele blootstelling
van houtrook

• Bij veel mensen het beeld bestaat dat houtstook duurzaam is
• Inzicht in de omvang van de problematiek in Hilversum ontbreekt
• De raad zich zorgen maakt over de effecten van mogelijke toename van houtstook als

(onbedoeld) gevolg van de energietransitie.

VERZOEKT HET COLLEGE

• In 2019 een (quickscan) onderzoek te doen naar:de mogelijkheden voor een
voorlichtingscampagne over de feiten, fabels, risico’s en nadelen van houtstook

• Mogelijke handelingsperspectieven te inventariseren die gericht zijn op het tegengaan
van de overlast en gezondheidsrisico’s van houtstook bij de toekomstige
energietransitie

• Bij dit onderzoek de samenwerking te zoeken met de GGD en de regio
• Hiervan voorafgaand aan de behandeling van de begroting voor 2020 verslag te doen

aan de raad.

EN GAAT OVER TOT DE ORDE VAN DE DAG.

GroenLinks Christenunie
Fra ol Aafke Vreugd - de Blécourt

Kakan Koc Pierre van Rooden
SP Hilversum

Femke van Drooge
PvdA
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